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Bestyrelsesmøde i SAS 
22. november 2023 kl. 18.00 i klubhuset  

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen  Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams Afbud 
Jesper Bjerge Christensen  Afbud 
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr  
Anders Tümmler   
Lizette Rysgaard  
Charlotte Brodersen  

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

2. Orientering 
• Klubkonference – hvad oplevede vi? 

o Mange gode indlæg – gode emner som vi kan drøfte i klubregi. 
§ Miljø / bæredygtighed under kapsejlads, dagligdagen mm 
§ Bundmaling 
§ Kvindesejlads 
§ Sikkerhed til søs 
§ Karin fra Togtet 
§ Overblik over medlemskompetencer 

3. Økonomi 
Knud Erik er i gang med gennemgang af forsikringer. 
Medlemsrestancer blev gennemgået og alle rykkes. 
Regnskabet gennemgået med tilfredshed. 
Beholdninger gennemgået og fundet ok. 

4. Lokaler og Arealer (inkl. torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug (Henrik) 
Intet at bemærke (lidt forskudt vandforbrug, men indenfor det acceptable) 
Ansvarlig: Henrik 

 
Projekter generelt 
Torsdagsholdet: 
• Bestyrelsen besigtiger estakaderne for jern der stikker ud. Inden vi sætter andre til 

at skære ned. Dato aftales når Jesper er her næste gang. 
• Søstjernen – vi har behov for at finde en ny model for tilsyn / krabbeopfyldning. 

Det laves opslag på hjemmesiden og vi hører et par medlemmer om interesse. 
Endelig tilbagemelding fra medlemmer mangler i første omgang. 

Ansvarlig: David. 
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Øvrige 
• Solcelleprojekt. Aktuelt, men udsat på sidste møde. 
• Bænk på bro. Afventer Svend og drøftelse med torsdagshold. 
• Markeringer på pæle og stiger sker i foråret – Torsdagsholdet inddrages. 
• Harboe kran – brems og yderste skinne skal efterses. Jesper har været i dialog 

med SKS kraner, og der er lige en enkelt ting vi skal prøve inden der skiftes 
krøjemotor.  

• Mastekran - Anders har været i dialog med en ’kranmand’ omkring regler ved brug 
af kran og specielt hydraulikkraner. Det er ikke vejen frem for os. 
Ulrik indhenter tilbud på andre typer mastekraner – i første omgang til vores 
orientering. 

• Ulrik har (igen) haft dialog med Slagelse Kommue om op/nedkørslen og 
kommunen kigger igen på det. 

5. Hovmester 
Henrik 
Klubhuset er fint og om en måneds tid lukker hovmesteren for i år.  

6. Broudvalg 
Jesper 
Se under kran 
Vinterliggere bliver registreret/gennemgået med kassereren inden årets udgang. 

7. Kapsejladsudvalg 
Claus  
Bestyrelsen er godt i gang med arbejdet omkring fremtidig struktur omkring Harboe 
Cup styregruppe. Der tages kontakt til mulige tovholdere. 
Vi har haft et godt evalueringsmøde efter årets stævne. 

8. Juniorer 
Anders 
Juniorerne er i gang med vintertræning og nogle er i gang med at prøve nye joller. 
Vores RIBs er til vinterservice. 
Et mindre hold OK sejlere har repareret vinterbroen og den er nu rigtig fin. 
Sommerbroen skal vi have lavet nye brofag – et fag er bygget og vi skal finde en vej 
så vi får bygget nye fag. Vi søger fonde om tilskud. 

9. Sejlerskole 
Lizette 
Skolen holder ferie. 

10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Charlotte 
Forslag om foredrag med Karin Steffensen fra Togtet i Det Røde Pakhus med entre. 
Der er kommet endnu flere arrangementer på vinterens program, så vi nu har et 
rigtigt flot program. 

11. Eventuelt 
Nyhedsbreve anvendes ikke så flittigt mere, de fleste opdateringer sker gennem 
hjemmesiden og Facebook. 
 
Der er medlemmer som taler om muligheden for vinterbadning og evt. saunabesøg. 
Første punkt er at der skal være en projektgruppe og tovholdere som kan beskrive 
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økonomi for indkøb, drift og vedligehold, samt hvad det kan betyde for klubben. Men 
som udgangspunkt er initiativet positivt modtaget i bestyrelsen. 

12. Næste møde 
5. december kl. 18.00 hos Bojesen. 
 


